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Az államfő Predealon nyilatkozott a sajtónak, ahol együtt szilveszterezett a kormány több
tagjával – írja a manna.ro .

  

Băsescu elmondta: "Modernizáció nélkül egy ilyen válság, mint 2009-ben és 2010-ben,
bármikor megismétlődhet. Szem előtt kell tartanunk, hogy a modernizáció nem egyszerűen
elbocsátásokat jelent."

  

Az államfő fontosnak tartja a munkaerő mozgósítását és a munkatörvény rugalmassá tételét,
ugyanis jelenleg 1,6 millióan dolgoznak feketén az országban. Szerinte a megoldás egy olyan
törvény, amely megkönnyíti az időszakos alkalmazásokat és elbocsátásokat. Băsescu
elmondta: a fejlődésnek racionális befektetéseken és fogyasztáson kell alapulnia.

  Emil Boc is tett az államelnökéhez hasonló nyilatkozatot korábban, erről itt olvashatnak .  
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